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Kiadó Telephely, 1 500 m2, 2 200 m2 telek, Marcali
1 000 Ft ( ~3 € )

Marcaliban központhoz közeli műhelyek, raktárak kiadók!

Adatlap sorszáma: #696900032

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Építés éve: 0

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Kiadásra kínálok Marcali központjához közel elhelyezkedő műhelyeket,

raktárakat!

Az iparterületen található helyiségek mindegyike bérelhető és igényre szabható.

Az emeleten akár irodák vagy munkás szállók is kialakíthatók némi felújítást

követve. A területek felosztása és a helyek kihasználhatósága a bérlőktől függ.

Minden bérleményhez tartozni fog egy külön almérő, mosdó illetve WC közös

lesz. A telepen kamerás megfigyelő rendszer kerül kiépítésre és a bejutást

elektromos kapu fogja megkönnyíteni. A havi díj 1000 Ft/m2! További

információért kérem telefonáljon!

Ich biete zur Miete Werkstätten, Lagerhallen in der Nähe des Zentrums von

Marcali gelegen!

Alle Räumlichkeiten befinden sich in einem Industriegebiet und können gemietet

und angepasst werden. Die oberen Stockwerke können nach einer gewissen

Renovierung auch als Büros oder Arbeiterwohnungen genutzt werden. Die

Aufteilung des Raums und die Verfügbarkeit des Raums hängt von den Mietern

ab. Jede Mieteinheit wird über ein separates Waschbecken und eine

gemeinsame Toilette verfügen. Auf dem Gelände wird ein CCTV-System

installiert und der Zugang wird durch ein elektrisches Tor erleichtert. Die

monatliche Gebühr beträgt 1000 Ft/m2! Für weitere Informationen rufen Sie

bitte an!

I offer for rent workshops, warehouses located near the center of Marcali!

All the premises are located in an industrial area and can be rented and

customized. The upstairs can also be used as offices or worker's hostels after

some renovation. The allocation of space and the availability of space is up to

the tenants. Each rental unit will have a separate sink, washbasin and toilet in

common. A CCTV system will be installed on the site and access will be

facilitated by an electric gate. The monthly fee is 1000 Ft/m2! For more

information please call!

 


